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 Protokół nr 134/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 lipca 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Wicestarosta – pan Jerzy Czapliński /lista obecności stanowi załącznik nr 
1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
Na wniosek pana Wicestarosty rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

1. Zapoznanie się z wynikami matur oraz z informacją o naborze do Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku oraz do Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. Stanowi on załącznik      
nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Katarzyny 
Trzaskalskiej – dyrektor ZSZ w Kurzętniku w sprawie zwiększenia budżetu jednostki z 
przeznaczeniem na realizację zadania „Modernizacja odwodnienia terenu przy budynku 
Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że w trakcie wykonywania inwestycji wyszły dodatkowe 
roboty związane z modernizacją odwodnienia terenu przy budynku szkoły, wnioskowana 
kwota na realizację zadania wynosi 15 000 zł.  
Pan Skarbnik dodał, że szkoła znalazła w swoim budżecie środki w wysokości 3000 zł na 
realizację powyższego zadania, łączny koszt zadania wyniesie 18 000 zł.  
Pan Wicestarosta poinformował, że odbył się odbiór techniczny dotyczący rozbudowy 
budynku szkoły, dzisiaj zostanie sprawdzone czy wykonano wszystkie poprawki.  
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. 
 
Wniosek pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 3. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że została dokonana korekta w WPF i w budżecie powiatu, 
ponieważ wpłynęły dwie decyzje Wojewody. Dodał, że zmiany dotyczą zwiększenia środków 
dla Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy oraz dla Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej. Zwiększenie planu dochodów po korekcie wzrosło o 62 544 zł, 
łącznie zwiększenie planu dochodów wynosi 209 120,79 zł, natomiast plan dochodów po 
zmianie wynosi 64 012  826,59 zł. Dodał, że analogicznie po stronie wydatków jest dokonane 
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zwiększenie o 209 120,79 zł, łącznie wydatki po zmianie wyniosą 76 613 513,59 zł. 
Szczegółowo omówił pozostałe zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2022. 
Pani Łątkowska stwierdziła, że środki od Wojewody dla Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy są na bieżące utrzymanie jednostki, zapytała co ze środkami na dokończenie 
remontu budynku Domu Dziecka, gdzie ma się przenieść jednostka.  
Pan Wicestarosta odpowiedział, że szanse na zdobycie dofinansowania są realne, ponieważ  
Wojewoda posiada środki w swoim budżecie, natomiast projekt jest realizowany przez 
Ministerstwo i potrzebna jest ich zgoda na przekazanie środków. 
Pan Skarbnik poinformował, że wpłynęła informacja od Wojewody, iż wystąpił on do Ministra 
Finansów o wyrażenie zgody na przeniesienie środków z wydatków bieżących Wojewody na 
wydatki majątkowe. Dodał, że powiat zostanie poinformowany osobnym pismem o zgodzie na 
uruchomienie środków. 
Pan Wicestarosta poinformował, że na razie prace związane z remontem budynku są 
wstrzymane, ponieważ przetarg nie został jeszcze rozstrzygnięty, brakowało środków w 
wysokości około 110 000 zł.  
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady 
Powiatu. Za głosowali: J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r.  
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady 
Powiatu. Za głosowali: J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z wynikami 
matur oraz z informacją o naborze do Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku oraz do 
Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że w tym roku łącznie skończyło ósmą klasę 633 uczniów. 
Dodała, że jest wstępna informacja odnośnie naboru do szkół. W Technikum w Zespole Szkół 
Zawodowych jest 145 oryginałów świadectw. Pełne klasy są w: technikum informatycznym    
(30+3 uczniów z Ukrainy), technikum cyfrowych procesów graficznych (41+10 kopi świadectw), 
technikum żywienia i usług gastronomicznych (30), technikum rolniczym (11), technikum 
handlowym (18), technikum ekonomicznym (15). Dodała, że w technikum rachunkowości jest 
zbyt mała liczba podań i tym uczniom został zaproponowany inny kierunek. Poinformowała, że 
pani dyrektor otrzymała wcześniej zgodę od Zarządu na utworzenie czerech oddziałów w 
technikum, natomiast po wstępnym naborze wynika, iż uczniów jest znacznie więcej. Dodała, 
że do 25 lipca uczniowie mają czas, żeby się ostatecznie zdeklarować co do kierunku, w którym 
będą chcieli się kształcić. W związku z powyższym pani dyrektor na przedsesyjnym posiedzeniu 
Zarządu zwróci się z wnioskiem o utworzenie dodatkowych oddziałów. Pani Orłowska dodała, 
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że plan jest taki, żeby  połączyć w jeden oddział uczniów składających dokumenty na technika 
handlowca i technika rachunkowości, natomiast uczniów z technika ekonomisty połączyć z 
połową uczniów, którzy złożyli dokumenty na technika cyfrowych procesów graficznych. 
Pani Łątkowska zapytała jak liczne klasy mogą być w szkołach. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że nie ma limitu jeśli chodzi o liczebność  klas, natomiast 
ogranicza nas wielkość sal lekcyjnych, które pomieszczą około 30 uczniów. Ponadto pani 
Orłowska wyjaśniła, że w branżowej szkole I stopnia będzie cała klasa sprzedawców (30 
uczniów) oraz mechaników (22 uczniów), jak również klasa wielozawodowa (78 uczniów). W 
przypadku klasy wielozawodowej również będzie wniosek pani dyrektor o utworzenie 
dodatkowego oddziałów. Poinformowała, że przed sesją Rady Powiatu na komisji zostanie 
przedstawiona ostateczna informacja dotycząca naboru. 
W Zespole Szkół im. C. K. Norwida utworzonych zostanie sześć oddziałów: społeczno-medialny, 
medyczny i nauk o zdrowiu, matematyczno-techniczny, biologiczno-językowy, geograficzno-
językowy oraz sportowo-obronny. Liczba uczniów w jednym oddziale będzie wynosić 34. 
Pani Łątkowska zapytała o technika usług kosmetycznych w Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że na ten kierunek jest złożonych 14 oryginałów świadectw. 
Dodała, że będzie to szkoła wieczorowa, trwająca dwa lata, zajęcia będą odbywały się trzy razy 
w tygodniu. Nadmieniła, że jest podpisane wstępne porozumienie z osobą, która prowadzi 
swój salon kosmetyczny. Poinformowała, że jest możliwość pozyskania środków z rezerwy 
oświatowej na otwarcie nowego kierunku oraz na doposażenie. 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła wyniki matur w poszczególnych szkołach. Dodała, że w 
skali województwa szkoły zajmują 10 miejsce.  Do tego rankingu są wliczone wyniki matur 
Zaocznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych, które prowadzi pani Bitowt, gdzie  
zdawalność jest na poziomie 13% (1 osoba zdała, 8 nie zdało) oraz liceum w Bielicach, gdzie 
zdawalność jest na poziomie 77 % (na 13 osób, 10 osób zdało maturę). W Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku maturę zdało 64% uczniów, 20 osób jest uprawionych do egzaminu 
poprawkowego. Natomiast w Zespole Szkół im. C. K. Norwida maturę zdało 90,3 % uczniów, 9 
osób jest uprawionych do egzaminu poprawkowego. 
Wyniki matur w Zespole Szkół im. C. K. Norwida oraz w Zespole Szkół Zawodowych stanowią 
załączniki nr 4 i nr 5. 
Informacje dotyczące wstępnego naboru do Zespołu Szkół im. C. K. Norwida oraz do Zespołu 
Szkół Zawodowych stanowią załączniki nr 6 i nr 7. 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Pan Wicestarosta poinformował, że odbył się odbiór drogi na odcinku Krotoszyny-
Szeplerzyzna. Ponadto odbył się odbiór techniczny zadania dotyczącego rozbudowy budynku 
Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, w dniu dzisiejszym będą sprawdzane ostanie 
poprawki. Dodał, że firma PDB z Brodnicy rozpoczęła budowę drogi Ostrowite-Górale. 
Poinformował, że powiat otrzymał środki na drogę Tylice-Mroczenko. 
Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

                                                                                                                           Członek Zarządu 
                                                                                                                            Jerzy Czapliński  
Protokół sporządziła: Ewelina Kubacka 


